
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 24. maj 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 781 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 781:  

”Diabetesforeningen har undersøgt, at der er stor forskel i bevillingen af diabetesud-

styr, og at diabetikere oplever, at de ikke kan få adgang til det udstyr, som kan hjælpe 

dem til et bedre liv med diabetes. Flere producenter af diabetesudstyr giver nu mulig-

hed for fritvalgsordninger, som økonomisk velstillede kan benytte sig af. Ministeren 

bedes redegøre for, hvordan regeringen forholder sig til, at det dermed bliver øko-

nomi, som afgør hvorvidt en diabetiker kan få det rigtige udstyr til at administrere de-

res diabetes?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm. del spm. 27. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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